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Jegyzőkönyv 

 

1.A szerv neve:  

a. közgyűlés           b. elnökség              c. kuratórium             d. egyéb:  

2.Az ülés időpontja: 2016. szeptember 19. 18:00 

3. Az ülésen jelen vannak: 7 elnökségi tag (közülük 1 fő skype-on), 6 fő állandó meghívott, 3 

fő érdeklődő. Jelenléti ív csatolva 

4. A meghirdetett időpontban, 18:00-kor az ülés  

a. határozatképes 

b. nem határozatképes 

A 18:30-kor megismételt ülés 

a. határozatképes 

b. nem határozatképes. 

Az ülés tisztségviselőinek kijelölése. Javaslat: 

Levezető elnök: Dr. Leél-Össy Szabolcs 

Jegyzőkönyvvezető: Fleck Nóra 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

Napirenden kívül a résztvevők állást foglalnak a szakmai napokra bejelentett előadásokkal 

kapcsolatban. Hegedűs Gyula szerint előadást csak abban az esetben lehet visszautasítani, ha 

az nem felel meg a szakmai elvárásoknak. A résztvevők egyetértettek abban, hogy a 

rendezvény elején fel kell hívni a résztvevők figyelmét, hogy az előadások nem válhatnak 

személyeskedéssé, és amennyiben ez bekövetkezik, a levezető elnök feladata, hogy azonnal 

félbeszakítsa az előadást. 

 

5. Napirend 

1) Beszámoló az előző elnökségi ülés óta végzett elnökségi munkáról (Kosztra Barbara) 

Alapszabály-módosítás és közgyűlés: A nyári szabadságok előtt megtörtént a közgyűlés által 

jóváhagyott dokumentumok beadása a bíróságra. Ezek egyúttal felkerültek honlapra, valamint 

ment ki értesítés a levelezőlistára és a Facebookra is. Egyelőre nincs visszajelzés a Fővárosi 

Törvényszéktől (se végzés, se hiánypótlási felszólítás). 

Elnökség e-mailcím: Meiczinger Máté készített egy elnökségi levélcímet 

(elnokseg@barlang.hu), amelyet teszteltünk, működik. Ez nem belső levelezőlista, hanem 

kívülről biztosít egységes hozzáférést az elnökségi tagok felé. 

Átadás-átvétel: A szabadságok miatt a Felügyelő Bizottság által kért nyilvántartások csak egy 

része készült el. A könyvelőtől az FB által kért anyagokat bekértük, szerződések listáját 

Huber Kilián - a megkapott dokumentumok erejéig, a nyár eleji állapot szerint - elkészítette, 



Fleck Nóra elkészítette a pénzforgalmi kimutatást a közgyűlés óta eltelt időszakról és 

elkészült a határozatok tára.  

OSz: Lezajlott a megbeszélés az Oktatási szakosztállyal, melyen a Társulatot az elnök és a 

főtitkár képviselte. Ezen az OSZ részéről Börcsök Péter és Hegedűs András tájékoztatott 

minket, hogy Oktatási Szakosztály egy 7 tagú nonprofit kft. formájában működik, melyben a 

tulajdonosok egyenlő arányú tulajdonrésszel rendelkeznek. Ennek egyik tagja a Társulat. A 

kft-nek nincs anyagi követelése a Társulattal szemben. Ellenirányú pénzforgalom vagy 

követelés sincs, mivel nonprofit szervezetként nyereségük sincs. Tevékenységüket továbbra is 

MKBT szakosztályaként végzik, és ezen nem kívánnak változtatni. A kft. alakítására azért 

került sor, mert attól féltek, hogy a Társulat esetleges csődje esetén elvész az ő pénzük is. A 

Társulattal közös projektektől vagy pályázástól nem zárkóznak el.  

Csepreghy Ferenc rákérdezett, hogy a 100 ezer forint tőke milyen formában került a kft-hez. 

Erre senki nem tudja a választ, ezért Csepreghy Ferenc kifejti, hogy a társasági szerződés és 

az erre vonatkozó könyvelési bizonylatok megtekintéséhez a Felügyelőbizottság változatlanul 

ragaszkodik. Fleck Nóra vállalja, hogy az előbbit előkeresi.  

Egyéb találkozók: Gruber Péter egy informális megbeszélés keretében javasolta, hogy a 

nemzeti parki dolgozóknak a társulat elnökségi ülésein és rendezvényein történő jelenlétével 

kapcsolatban keressük meg a minisztériumot. Így biztosítható, hogy a meghívottak hivatali 

minőségükben vehessenek részt az üléseken. Egri Csaba felveti, hogy Dr. Rácz András 

környezetügyért felelős helyettes-államtitkárt keressük meg ez ügyben. 

Megbeszélések zajlottak továbbá a honlappal és a Szakmai Napokkal kapcsolatban (erről 

bővebben a 2. és 3. napirendi pontban). A barlangi mentőszolgálatokkal és a nemzeti park 

igazgatóságokkal történő tárgyalások vannak hátra. 

Rendezvények, események: Az FM Vadonleső programja által meghirdetett „Az Év Emlőse a 

Denevér” eseménysorozat keretében Abaligeten került sor az I. Abaligeti Denevér-lógásra, 

ahova az MKBT is meghívást kapott. A Társulat nevében Kosztra Barbara és Szabó Zoltán 

állt helyt az MKBT standjánál, ahol barlangi kötéltechnika kipróbálási lehetőség, egyéb 

köteles-mászós játékok, karsztmodell, barlangi képződmények és denevéres kvíz várta az igen 

nagyszámú érdeklődőt. A köteles feladatokhoz a felszerelést Krkos Márktól, a többi játékot 

Egri Csabától és Borzsák Sáritól kaptuk kölcsön. Csabáék este nagy sikerű 3D vetítést 

tartottak, napközben pedig a standnál segítettek. A köteles játékokban egész nap közösen 

álltunk helyt a Pro Natura csapatával - Illés Andi, Fodor István, Milotta Péter, Hetényi Rita és 

Jakab Sándor - , valamint az Ariadnés Marozs Ágival és Lenkei Péterrel. Az SZKBE is jelen 

volt egy standdal. Pro Naturásokat elhívtuk, hogy tartsanak előadást a szakmai napokon a 

tevékenységükről, amit el is fogadtak. 

A rendezvény tanulsága, hogy jó lenne, ha lennének szórólapjaink, roll-out, egyenpóló, 

modernebb logó.  

Katzer István megemlíti, hogy roll-out és egyéb reklámanyagok készítésére szoktak pályázati 

források lenni. 

Faraday támogatás: Fleck Nóra elmondja, hogy az egyesület által felajánlott támogatással 

kapcsolatos helyzet egyelőre nem látszik túl gördülékenynek, mert a támogatás elképzlehető, 

hogy előbb egy központi alapba kerül, és onnan osztják ki azt. Kemenczky Jenő az 

alábbiakról tájékoztatott (idézet a leveléből): „A jó hír egyelőre az, hogy a tervezetnek 

megfelelően közel tizenegymilliós bankszámlakivonat és mellékelt NAV nullás igazolás vár 

vagyonátruházási döntésre a törvényszéknél. Az alapítás éve és az eredeti alapszabály elvileg 

lehetővé tette a záróközgyűlési határozat jogi alapját. Reméljük rövidesen kedvező döntés 

születhet, legrosszabb esetben az NCA-hoz kell utalni és ők osztják le a pénzt, legfeljebb 

ütemezéssel. Mindenesetre a meghatározott célok minderre jó alapot szolgáltatnak.” 

Tényi-Varga Gusztáv tájékoztatást ad a Kutatók Éjszakájához kapcsolódó szeptember 30-i 

rendezvényről a Bánki Donát főiskolán, ahol a barlangkutatás népszerűsítésére is sor kerül 

majd (kötéltechnika, tablók).  

A beszámoló egyhangúlag elfogadva. 



2) Honlappal kapcsolatos fejlemények (Csépe-Muladi Beáta) 

Csépe-Muladi Beáta tájékozatja az elnökséget, hogy ő, Füredi Zoltán, Csépe Zoltán és 

Kosztra Barbara megbeszélés folytatott Meiczinger Mátéval. Máté kívánja kezelni továbbra is 

a honlapot, segítséget elfogad.  

Technikai kérdések: A tárhely Máté ismerősénél működik és nem korlátlan, ami a Szenti 

Tamás által digitalizált archív anyagok feltöltése szempontjából érdekes. Utána kell nézni 

modernebb tárolási technológiának (felhő). Máté ígéretet tett arra, hogy frissíteni fogja a 

használt rendszert (Joomla) a legújabb verzióra (BMSz és az Oktatási Szakosztály honlapja is 

azon van). A megújuláshoz ki kell választanunk egy Joomla sablont és Máténak kell adni egy 

tervezetet a honlap szerkezetéről és a menüpontokról.  

Tartalmi kérdések: Az új honlapnak a barlangkutatók és a külsős érdeklődők 

információigényét is kell elégítenie. Ez nagyon sok munkát igényel, sok közreműködőre van 

szükség, rovatfelelősök kellenek. Máté megígérte, hogy a segítőknek továbbképzést tart majd. 

Becslése szerint a honlap teljes átalakítása egy évig is eltart. Az első látványos változások, a 

frissítés viszont Barbara szerint akár az év végére is megtörténhet.  

Egri Csaba tájékoztatja jelenlévőket, hogy Szenti Tamás közmunkásként foglalkozik a 

barlangtani osztályon a barlangos irodalom archiválásával (szkennelés). A kutatási jelentések 

feldolgozásra kerültek, utána folytatódik a barlangokhoz kapcsolódó irodalom feldolgozása. 

Tamás februárig van ott, ez alatt tervezik ezt a munkát véghezvinni. Tervezik a Huntéka 

program felélesztését is, melyben az archívum kereshető formában tárolná az anyagokat, s ezt 

a minisztériumi honlapra tennék fel. Párhuzamos tárolásra nincs szükség a barlang.hu-n, azt 

linkekkel össze lehet kötni a minisztériumi honlappal.  

Sűrű Péter javasolja mintaként külföldi barlangos honlapok megtekintését, mielőtt döntünk a 

saját megjelenítési struktúránkról.  

Csepreghy Ferenc javasolja, hogy a honlapon az FB-nek is legyen egy bemutatkozó oldala. 

A beszámoló egyhangúlag elfogadva. 

 

3) Szakmai napok előkészítésével kapcsolatos feladatok (Kosztra Barbara) 

Kosztra Barbara tájékozatja az Elnökséget, hogy előző héten az elnökkel és ügyvezető 

titkárral Egerben jártak, és tárgyaltak Kónya Erika dékán asszonnyal a rendezvény 

lebonyolításáról. A helyszín az Eszterházy Károly Egyetem Természettudományi Karán, 

Egerben lesz, ahol megfelelő előadótermek, terek és infrastruktúra áll rendelkezésünkre. A 

Társulat a Nemzeti Kulturális Alaptól nyert támogatásból fedezi az étkezést, a pénteki 

kiránduláshoz a buszokat és a nyomdaköltséget. 

Az egyetem közreműködésével kiegészítő programként remélhetőleg lehetőség lesz a 

műemlékkönyvtár és a Varázstorony megtekintésére is. Egri Csaba pénteken este tart 3D 

vetítést, melyhez megkaptuk az egyetem főépületében a 100 férőhelyes mozitermet, cserébe 

felajánlottuk, hogy az egyetem hallgatói között is hirdessék meg a programot. 

A szállás a Lengyel Janó által ajánlott Wigner Kollégiumban lesz, amelyet szintén 

megtekintettünk és egyeztettünk a szállásfoglalás módjáról. A kollégium lehetőség szerint 

csoportos szállásfoglalást kér, így az a javaslat, hogy a foglalást az időben jelentkezők és 

szállásdíjat átutalók a Társulaton keresztül tehessék meg. Erre az online jelentkezési lapon 

lesz lehetőség. 

Csepreghy Ferenc javasolja, hogy szervezzünk véradást a népszerűségünk növelésére, de ezt 

az elnökség (erre a rendezvényre) elvetette.  

Hegedűs Gyula javasolja, hogy a sajtóban is kapjon megjelenést a rendezvény, illetve a 

Földgömb honlapján is lehetne reklámozni. Hegedűs Gyula ezt a feladatot elvállalta, melyet 

az elnökség elfogadott. 

A részvételi díjjal kapcsolatban több javaslat is felmerült és hosszas vita bontakozott ki. 

 



Határozati javaslat: A szakmai napok részvételi díj MKBT tagoknak 2000 Ft, nem tagoknak 

4000 Ft, és az az MKBT tag, aki a 2017. évi tagdíjat is befizeti, csak a részvételi díj felét 

fizesse. A Társulat azoknak vállalja a szállásfoglalást, akik a szállásdíjat és a részvételi díjat 

november 14-ig befizetik. 

A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

 

II.11/2016. (IX.19.) Eln. határozat: A szakmai napok részvételi díja nem MKBT tagoknak 

4000 Ft, MKBT tagoknak 2000 Ft, azon MKBT tagoknak, akik legkésőbb a helyszínen 

befizetik a jövő évi tagdíjat, 1000 Ft. A Társulat központilag foglal szállást azoknak, akik 

legkésőbb november 14-ig befizetik a részvételi díjat és a szállásköltséget. 

 

4) Beszámoló a 60. Barlangnapról (Kosztra Barbara) 

Kovács Richárd az Ariadne Egyesület elnöke tájékoztatta résztvevőket, hogy a teljes 

elszámolás még nem készült el. Amint meglesz, azt a Társulatnak is megküldik. Az már most 

látható, hogy a rendezvény körülbelül nullszaldós volt. Az eseményt összegezve elmondta, 

hogy a Barlangnapon 275 fő vett részt, ebből 70 fő MKBT tag. A részvételi díjat igyekeztek 

minimalizálni, az a tagoknak 3000 FT, nem tagoknak 4000 Ft volt. A teljes bevétel 800 ezer 

forint körül volt, a költségek is körülbelül ennyit tettek ki. A legnagyobb tételek (fürdő, WC, 

vacsora) körülbelül 600 ezer Ft-ba kerültek, ezen felül sokat emésztettek fel az apróbb tételek, 

amire a jövőbeli ilyen rendezvényeken is számítani kell. A kötélhíd külön költségvetésben 

volt. Az előkészítés és lebonyolítás tanulsága, hogy a jövőben egy ilyen volumenű rendezvény 

előtt le kell ülni és egyeztetni kell a feladatokról és a költségekről. Nagyon pozitív tapasztalat 

volt az időpontok szigorú betartása, még akkor is, ha csak túránként pár résztvevőről volt szó. 

Javasolta, hogy erre a szakmai napoknál is nagyon figyeljünk oda, hogy ne csússzon el a 

rendezvény programja.  

Katzer István felveti, hogy a jövőben meg lehetne hívni egy kocsmát kitelepülésre a büfé 

üzemeltetése céljából. 

Tényi-Varga Gusztáv is úgy véli, hogy le kell vonni a tanulságokat a jövőre nézve. 

Hozzáteszi, hogy ügyelni kell a tábor biztonságára, a külsősök kizárására is. 

Elnökség a beszámoló meghallgatása után elismerését és köszönetét fejezte ki a szervezésért. 

A következő, 2017-es Barlangnap helyszínére már érkezett javaslat, Tarjányi Katalin 

személyesen meghívott minket Szögligetre, a Szalamandra házba. 

A beszámoló egyhangúlag elfogadva. 

 

5) Beszámoló az FSE 2016. évi közgyűléséről (Dr Leél-Őssy Szabolcs) 

Az FSE (Fédération Spéléologique Européenne) éves rendezvényén, az EuroSpeleo-n Leél-

Őssy Szabolcs, Egri Csaba, Sűrű Péter és Gáti Attila voltak jelen (utóbbiak már a 

táborépítésnél is segédkeztek). Nagyszámú résztvevő (~1800 fő) mellett is igen jó volt a 

szervezés. Nagyon sok barlangba hirdettek túrát, az árak is elviselhetők voltak.  

Egri Csaba számol be az FSE közgyűlésről. A Társulat jelenlegi taglétszáma indokolja, hogy 

hivatalos levélben kérjük a korábban bejelentetthez képest alacsonyabb létszám utáni 

kedvezményesebb tagdíj fizetését, így kb. 40 eurót takaríthatunk meg évente.  

Csepreghy Ferenc kérdésére, valamint azon megállapítására, miszerint az FSE tagdíj 

könyvelése a megkapott főkönyvi kartonon nem volt azonosítható, az elnök elmondja, hogy 

nincs tagdíjhátralékunk.  

Egri Csaba folytatva a beszámolót tájékoztatja az Elnökséget, hogy a következő évek 

EuroSpeleo rendezvényeinek helyszínei: Bulgária, Ausztria, Franciaország. Felhívta a 

figyelmet az EuroSpeleo project pályázati lehetőségre, ahol rendezvényekre és expedíciókra 

lehet pályázni. Magyarországról eddig még nem érkezett ilyenre igény. Követelmény, hogy 4 

országból legyen benne résztvevők. 300-500 eurót lehet nyerni. Elég jó eséllyel lehetne 



pályázni, ha valaki vállalná, hogy koordinálna egy ilyet. Az idei Montenegro expedíció az idei 

résztvevők nemzetközi összetétele alapján esélyes is lenne a pályázatra. 

http://www.eurospeleo.eu/en/events/eurospeleo-projects-fundings.html 

A beszámoló egyhangúlag elfogadva 

 

6) Döntés a Cave Kids szakosztály létrehozásának jóváhagyásáról (Kosztra Barbara) 

Az előző elnökségi ülésen nem szerepelt a napirendi pontok között, ezért akkor nem lehetett 

róla dönteni. Katzer István az alapító okiratot megküldte (I. melléklet). 

 

Határozati javaslat: Elnökség hagyja jóvá a Cave Kids Országhatáron Kívüli Geológiai 

Túrákat Szervező Szakosztály létrehozását, az alapító okiratban megjelölt tevékenységi 

körrel, s emlékezteti őket évi egy beszámoló benyújtására. 

A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

 

II.12/2016. (IX.19.) Eln. határozat: Elnökség jóváhagyja a Cave Kids Országhatáron Kívüli 

Geológiai Túrákat Szervező Szakosztály létrehozását az alapító okiratban megjelölt 

tevékenységi körrel, és elismeri azt a Társulat szakosztályként, annak minden jogával és 

kötelezettségével. 

 

7.) Polacsek Zsolt levélben beterjesztett indítványa (Kosztra Barbara) 

Kosztra Barbara felolvassa Polacsek Zsolt levelét (II. melléklet), melyben kéri, hogy az elmúlt 

években nehézkessé vált erdélyi kutatásokat segítse a Társulat a jogi feltételek tisztázásával, 

engedélyek beszerzésével, a román hatóságokkal való kapcsolattartással, valamint tegye 

lehetővé, hogy a helyi csoportok nélkül is lehessen kutatni. 

Hegedűs Gyula javasolja, hogy vállaljuk ezt fel, és bízzuk meg Polacsek Zsoltot az 

ügyintézéssel. A helyiekkel való helyzet tisztázását azonban nem lehet kikerülni. 

Tényi-Vaga Gusztáv javasolja, hogy Polacsek hozzon létre erre egy szakosztályt, így jogilag 

is tisztázott lesz a helyzet. 

 

Határozathozatal nélküli döntés: Az MKBT elvi szinten hajlandó Polacsek Zsolt mögé állni az 

erdélyi kutatások újraindításában, azzal, hogy ő a Társulat nevében kérvényezhet és levelezhet 

Ennek feltétele az egyedi levelek és kérvények elnöki/főtitkári jóváhagyása. Egyidejűleg az 

Elnökség megbízza Polacsek Zsoltot az ügyintézéssel. Amennyiben szándék van rá, a 

szakosztály létrehozásában az elnökség segít neki. Az együttműködésről és annak kereteiről a 

Társulat és Polacsek Zsolt megállapodást köt, melyet az Elnökség hagy jóvá. 

 

9.) Adminisztratív feladatok (tagfelvétel, tagtörlés, stb.) (Fleck Nóra) 

 

Fekete Zsombor (MLBE) felvételét kéri a Társulatba. Tagdíját még nem fizette be, erre fel 

kell szólítani, mely az ügyvezető titkár feladata. 

A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

 

II.13/2016. (VII.11.) Eln. határozat: Fekete Zsombort a Társulat felvette rendes tagjainak 

sorába. A tagsági jogviszonya a tagdíj befizetésével kezdődik. Az ügyvezető titkár felszólítja 

őt tagdíjának rendezésére. 

 

Fleck Nóra tájékoztatja az Elnökséget, hogy a vezetékes telefon-előfizetésünk havidíja az 

előzetes tájékoztatás ellenére nem csökkent azzal, hogy csak rendelkezésre állást kérünk. A 

Vodafone mobil-előfizetés mellett ilyen körülmények között a vezetékes telefon megtartása 

felesleges, a lemondással havi több mint 7000 Ft-tal csökkenne a kiadásunk. 

http://www.eurospeleo.eu/en/events/eurospeleo-projects-fundings.html


 

Határozati javaslat: A Társulat mondja le vezetékes előfizetését a T-Com-nál. 

A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

 

II.14/2016. (IX.19.) Eln. határozat: A Társulat lemondja T-Com-nál meglévő vezetékes 

telefon-előfizetését és megbízza az elnököt és az ügyvezető titkárt ennek intézésével. 

 

Leél-Őssy Szabolcs előterjeszti a Karszt és Barlang 2012–2014. évi összevont számával 

kapcsolatos javaslatát.  

Határozati javaslat: A Karszt és Barlang 2012–2014. évi számát azon tagok kapják ingyen, 

akik a tárgyévek közül legalább kettőben tagok voltak. Aki csak egy évig volt tag, az 

kedvezményesen, 400 Ft-ért vásárolhassa meg a folyóiratot.  

A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

 

II.15/2016. (IX.19.) Eln. határozat: A Karszt és Barlang 2012–2014. évi számát azon tagok 

kapják térítésmentesen, akik 2012, 2013, 2014 évek közül legalább kettőben tagsági 

jogviszonnyal rendelkeztek. Aki csak egy évig volt tag a fenti években, az kedvezményesen, 

400 Ft-ért vásárolhatja meg a folyóiratot.  

 

Fleck Nóra az ingyenes és félárú hozzáférésre jogosultak leválogatásában segítséget kér, amit 

Kosztra Barbara megígér. 

 

10.) Egyebek 

Leél-Őssy Szabolcs tájékoztatja az Elnökséget, hogy a DINPI pályázatot készül benyújtani a 

Szemlő-hegyi barlang fogadóépületének további felújítására és átalakítására. Amennyiben ez 

megvalósul, a Társulatnak új székhely után kell néznie, amiben a DINPI is kész segíteni. 

Tényi-Varga Gusztáv felveti, hogy a III. kerületben is vannak lehetőségek (akár 

kedvezményes) irodabérlésre. 

Csepreghy Ferenc az FB elnöke szóvá teszi, hogy még mindig nincs munkaterve és 

költségvetése a Társulatnak. Kosztra Barbara válaszában jelzi, hogy negyedéves munkaterv 

fog készülni október 31-ig. Csepreghy Ferenc kéri továbbá, hogy készüljön el az elnökségi 

tagok közötti munkamegosztás, ami egyfelől hatékonyabbá tenné az Elnökség működését, 

másfelől segítséget nyújtana az FB-nek, hogy adott kérdésével kihez forduljon. 

Nehezményezi a Társulat 2015. évi gazdálkodásának átvilágítására tett lépéseik nehézkes 

előrehaladását. Kiemeli, hogy a 2015-ös bizonylatok listáját még mindig nem kapta meg az 

FB, anélkül pedig nem tudunk témaszámos rendszert kialakítani. Felsorolja, hogy miket 

várnak analitikus nyilvántartások címszó alatt, így: támogatási nyilvántartások; beérkezett, de 

még fel nem használt támogatások; egyenlegközlők a szállítóktól; adóhivatali folyószámla-

kivonatok; tárgyi eszközök kartonjai; árukészlet nyilvántartások. 

FB kéri, hogy jövő március 31-ig legyen kész a 2016-os beszámoló, mert a közzétételi 

határidőket figyelembe véve javítások esetén kicsúszhatunk a törvény által előírt határidőből.  

A könyveléstől megkapott Számviteli Politikában április 20. szerepel, mint mérlegkészítés 

napja, amit ennek szellemében február utolsó napjára célszerű módosítani. Erről még ebben 

az évben elnökségi határozatot kell hozni és a Számviteli Politikát aszerint módosítani. 

Javasolja, hogy ez a következő elnökségi ülésen legyen napirendi pont. 

Kosztra Barbara javasolja, hogy az FB könyveléssel kapcsolatos észrevételeinek feloldására 

és a kérdések tisztázására hozzunk tető alá egy megbeszélést a könyvelővel, melyen lehetőség 

szerint részt vesz a főtitkár, FB elnök, gazdasági titkár és ügyvezető titkár. Huber Kilián 

vállalja, hogy ő is részt vesz ebben. 

Határozathozatal nélküli döntés: Az FB könyveléssel kapcsolatos megjegyzéseinek 

tisztázására a Társulat megbeszélést kezdeményez a könyvelővel, melyen részt vesz az FB 



elnök, az ügyvezető titkár, Huber Kilián, valamint lehetőség szerint a főtitkár és a gazdasági 

titkár. 

 

Levezető elnök felteszi a kérdést, hogy van-e még felvetés vagy megvitatandó téma, majd a 

nemleges választ követően megköszöni a részvételt és az ülést bezárja. 

 

Kelt: Budapest, 2015. szeptember 19. 

 

Aláírások: 

 

 

…............................................ 

levezető elnök                  

 

 

 

 

…............................................ 

jegyzőkönyvvezető                  

 


